基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-12 號) 有關邀請家長參與「故事爸媽」

敬啟者:

為培養幼兒的閱讀興趣,並透過家校合作提升閱讀效能。本校現正招募「故事爸媽」義工,誠邀家長到校與幼兒分享輕鬆有趣的繪本故事,並一同享受繪本的趣味。現誠意邀請各位家長參與 2021-2022 年度「故事爸媽」義工。活動會安排在**星期五早上或下午**進行,校方會因應參與的義工人數安排家長到校次數。活動時間及詳情會稍後通知參與之家長。有意參與活動之家長。敬請填妥回條於 2021 年 10 月 18 日(星期一)前交回班主任。

此 致

各家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



2021年10月12日

回條

敬覆者:	<u>u</u>) 1床				
本人為	()之家長	本人	願意/	/ 不願意
參加學校「故事爸媽」。凡願意參	加之家長,	請填寫以下資料	•			
家長姓名:	聯絡電話:					
此 覆						
基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學	校					
	家長簽署	:	日	期:		

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten /Nursery School Notice(21/22-12) "Story Parents"

18th October, 2021

Dear Parents:

The school aims to cultivate children's interest in reading and enhance reading effectiveness through home-school cooperation. Our school is now recruiting "Story Parents" volunteers, and we sincerely invite parents to come to school to share interesting stories with children, and enjoy the fun of stories together. We sincerely invite all parents to participate in the 2021-2022 "Story Parents" volunteers. The activity will be arranged on Friday morning or afternoon, and the school will arrange the number of parent visits based on the number of volunteers participating. The event time and details will be notified to participating parents later. Parents interested in participating in the activity. Please fill in the reply slip and return it to the class teacher before 22nd October, 2021 (Friday).